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ISO 27001:2013 / Information Security Management 

Systems / Foundation Training Course 

 

 

This training course will introduce delegates to the requirements and principles of ISO 

27001, providing delegates with an awareness of the issues and challenges involved in 

implementing an information security management system. A highly interactive Foundation 

course will teach you structure, purpose and clauses of the ISO 27001 standard. 

 

Who should attend? 

 Those responsible for managing information security. 

 Those who wish to assess if they should obtain certification to the Standard. 

 Those who wish to obtain an overview of the potential threats to their 

operations due to the loss of information. 

 Senior managers involved in the outcome of ISM system audits 

 

Objective 

By the end of this Introduction to ISO 27001 training course, delegates will be able to: 
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 Interpret the basic requirements and principles of ISO/IEC 27001 and how 

they apply in practice. 

 Undertake a survey of their own organisation and determine any weaknesses 

that need to be addressed. 

 Appreciate the technical challenges likely to be encountered in implementing 

ISM systems and address these. 

 

Content 

 Overview of the ISM standard ISO 27001:2013 

 Overview of what is meant by ISMS and the basic constituents of an ISMS 

 Explanation of how an ISMS can help 

 Overview of the requirements of ISO 27001:2013 and the potential benefits 

 Implementation of an ISMS, including setting and reviewing ISMS policy, 

procedures required by the standard 

 Identifying and evaluating assets 

 Vulnerabilities associated with these assets, risk assessment 

 Annex A, control objectives, risk treatment plan & statement of applicability 
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ISO 27001: 2013 / تدريبية دورة/  المعلومات أمن إدارة نظم 

 التأسيس

 

 

ومبادئ متطلبات للمندوبين التدريبية الدورة هذه ستقدم  ISO 27001  بالوعي المندوبين لتزويد ، 

 تفاعلية تدريبية دورة. المعلومات أمن إدارة نظام تنفيذ عليها ينطوي التي والتحديات بالقضايا

معيار من والبنود والغرض البنية ستعلمك للغاية  ISO 27001. 

 

 ؟من يستطيع المشاركة

 .المعلومات أمن إدارة عن المسؤولون• 

 .رللمعيا شهادة على الحصول عليهم ينبغي كان إذا ما تقييم في يرغبون الذين أولئك •

 بسبب لعملياتهم المحتملة التهديدات عن عامة لمحة على الحصول في يرغبون الذين أولئك •

 .المعلومات فقدان

 ISM نظام تدقيق نتائج في المشاركين المديرين كبار •
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 هدف

 :من المندوبون سيتمكن ، ISO 27001 تدريبية دورة إلى المقدمة هذه نهاية في

 .عملياً تطبيقها وكيفية ISO / IEC 27001 لـ الأساسية والمبادئ المتطلبات تفسير •

 .معالجة إلى تحتاج التي الضعف نقاط أي وتحديد لمنظمتهم مسح إجراء •

 .ومعالجتها المياه على الطلب إدارة نظم تنفيذ في تواجه أن يحتمل التي التقنية التحديات تقدير •

 

  الدورة محتوى

 ISM ISO 27001: 2013 معيار على عامة نظرة• 

 ISMS لنظام الأساسية والمكونات ISMS بـ المقصود على عامة نظرة •

 ISMS مساعدة كيفية شرح •

 المحتملة والفوائد ISO 27001: 2013 متطلبات على عامة نظرة •

 معيارال يتطلبها التي والإجراءات ، ISMS سياسة ومراجعة وضع ذلك في بما ، ISMS تنفيذ •

 الأصول وتقييم تحديد •

 المخاطر وتقييم ، الأصول بهذه المرتبطة الضعف نقاط •

 التطبيق إمكانية وبيان المخاطر معالجة خطة ، الرقابة أهداف ، أ الملحق •
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